
Z Á P I S N I C A  

zo zasadnutia Komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 02.11. 2011  

Zasadačka č. 318 v MsÚ Malacky 

v čase od 18.00 do 20.15 h 

Prítomní:  predsedníčka komisie – Mgr. Katarína Trenčanská 

                  podpredseda komisie – Ing. Jozef Bulla 

                  členovia komisie – Mgr. Peter Vavák, Lívia Spustová, Andrej Hujsa, Rozália Habová,    

                                                  Eva Režná, Mgr. Martin Macejka                    

                   zapisovateľka – Natália Slobodová 

 

 

Zasadnutie komisie viedla predsedníčka komisie Mgr. Katarína Trenčanská 

 

PROGRAM: 

 
1. Prerokovanie predloženej Kroniky mesta 2010 

2. Prerokovanie ponuky firmy Region Media na propagáciu mesta Malacky  

3. Prerokovanie piateho bodu  Návrhu plánu práce KaCR – Zahraničné vzťahy mesta 
a spolupráca s nimi 

K bodu 1. 

Uznesenie: Komisia KaCR odporúča schváliť Kroniku mesta Malacky 2010 s pripomienkami, 
ktoré autor M.Macejka odstráni.  

K bodu 2. 

Podpredseda komisie p. Bulla prítomných členov informoval o doručenej pošte všetkým 
poslancom MsZ. Týkala sa západoslovenskej televízie, ktorej majiteľom je RegionMedia s.r.o. 
Otvoreným listom žiada pokrytie aj u nás, v Malackách. Ponuka pre mesto by bola výroba 3 
nových príspevkov za týždeň a 2 diskusie za mesiac s mesačným poplatkom 2200 eur. Príloha 
listu obsahuje informačný materiál s mapou pokrytia, kópiu licencie, návrh na zmluvu o dotácii, 
kópie listov primátorov z iných miest, doklad o spolupráci RegionMedia a Slovenská televízia. 

Priložená zmluva o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu mesta už nevykazuje mesačnú splátku 
2200, ale 2800 eur, čo by ročne odbremenilo mestský rozpočet o 33 600 eur. Avšak v priloženej 
zmluve sa nehovorí o dĺžke príspevkov a diskusií, časových intervaloch a v takom podaní, v akom 
je vypracovaná, nie je zrozumiteľná a momentálne pre mesto nevyhovujúca. 

Komisia nevyvracia fakt, že živé vysielanie je pútavejšie a zaujímavejšie pre verejnosť a samotné 
regionálne vysielanie by bolo aj našou propagáciou, no táto ponuka neobsahuje dôležité fakty o 



vysielaní, nie je profesionálne spracovaná. Aj samotná vysoká finančná záťaž pre mesto nie je v 
tomto liste odôvodnená. 

Uznesenie: Komisia KaCR neodporúča schváliť ani prijať rozhodnutie spolupracovať s firmou 
Region Media za týchto podmienok. 

 

K bodu 3. 

Podpredseda komisie p. Bulla informoval prítomných o všetkých partnerských mestách mesta 
Malacky. Vysvetlil, na akej báze partnerstvá vznikali a ako fungovali. Nie však všetky mestá 
v súčasnosti s mestom spolupracujú ako Gaggiano a Gänsendorf. Ostatné fungujú v rámci 
medzinárodnej kultúrnej prehliadky KBT (Kultúra bez tlmočníka), na ktorej sa zúčastňujú 
každoročne žiaci pracujúci v umeleckých inštitúciách mesta Malacky a v rámci športu, kde sa 
zúčastňujú športovci zo športových klubov mesta.  

Predstavitelia spolupracujúcich partnerských miest sa vzájomne navštevujú. A to: Albertirša, 
Szarvaš, Veselí nad Moravou, Žnin.  

Komisia diskutovala o reálnej využiteľnosti partnerov v jednotlivých oblastiach života, ktorá by 
zahŕňala aj širokú verejnosť. A to mládež, dôchodcov, rodiny s deťmi. Pre takúto oblasť je veľmi 
dôležitá aj blízkosť partnerov. Preto je veľmi dôležité takúto spoluprácu posilniť a naďalej 
rozvíjať.  

V súčasnosti žiaľ mesto nemá partnera, s ktorým by sa partnerstvo dalo rozvíjať aj na základe 
získania finančnej podpory z eurofondov. Súčasní partneri ležia mimo oprávneného územia. 
V budúcnosti však tá možnosť znova bude, preto by ju mesto malo zvážiť. 

Z projektu Paltour sme získali aj ďalšieho partnera – Marchegg, s ktorým mesto nespolupracuje, 
aj napriek tomu, že je jedno z najbližšie položených miest k Malackám a možnosť spolupráce 
predstavuje širokú škálu.  

Uznesenie: Komisia sa rozhodla prizvať na najbližšie zasadnutie nového pracovníka RCDM 
Ladislava Ballu, aby komisiu informoval o aktuálnom stave partnerstiev, spolupráci 
s partnerskými mestami a využívanie kontaktov s ostatnými mestami, plán rozvoja zahraničných 
vzťahov mesta. 

Komisia opätovne žiada Predložiť správu k aktuálnej činnosti RCDM a TIK- u a následné 
predloženie návrhov na zefektívnenie činností TIK-u, definovanie postavenie RCDM, jeho úloh, 
prípadné dopady na rozpočet mesta. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zapísala a za správnosť zodpovedá: 

 

 

–––––––––––––––––––     –––––––––––––––––––––––––––                       

    Natália Slobodová                  Mgr. Katarína Trenčanská, poslankyňa MsZ 

        tajomníčka           predsedníčka Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 

Príloha: prezenčná listina 

V Malackách 2. 11. 2011 

 


